
Limburgs Faunadebat succesvol
met  deelname  van  negen
politieke partijen

Het Groot Limburgs Faunadebat dat door de Jagersvereniging
afdeling Limburg in samenwerking met de NOJG regio Limburg was
georganiseerd in Baexem op donderdagavond 9 februari met een
deelname van negen politieke partijen, 120 bezoekers in de
zaal en 123 kijkers via de livestream een mooi succes. Na een
levendige discussie aan de hand van enkele scherpe stellingen,
kregen de aanwezigen een duidelijk beeld van de standpunten
van de verschillende politieke partijen in hun provincie. Dit
werd nu de provinciale verkiezingen voor de deur staan, als
zeer waardevol ervaren.
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De onderwerpen betroffen;

Uitvoeren faunabeheerplannen dienen ook in zijn geheel
uitgevoerd  te  worden  door  de  Terrein  Beherende
Organisaties, zoals Staatsbosbeheer, Natuurmonumenten em
Limburgs Landschap, daar zij immers deze ook goedkeuren.
De  provincie  waar  zij  het  over  grote  deel  van  hun
subsidie  van  ontvangen,  dient  dan  hierin  ook  haar
verantwoordelijkheid  te  nemen  en  de  TBO’s  op  de
uitvoering aan te spreken, dat het Faunabeheerplan voor
de gehele provincie geldt en dat er geen uitzondering
kan gelden voor de TBO gronden.
Predatorenbeheer  en  registratie  Fauna  Registratie
Systeem  a.d.v.  voorbeelden  van  de  jager  en  bioloog
Willem  Maris  die  een  toelichting  op  de
patrijzenprojecten in de provincie gaf, waarbij ook het
effect van predatorenbeheer werd onderstreept.
De stelling hoe om te gaan met de opdrachten voor het
wel of niet exoten vangen en/of doden, zoals dit met
bijvoorbeeld de wasbeer gaat?
De stelling over beverbeheer met behulp van de bioloog
van het Waterschap Limburg, die een beeld schetste van
de  ontwikkeling  van  de  bever  in  Limburg  en  wat  de
gevolgen waren voor het Waterschap en of dit al dan niet
door  vrijwillige  of  professionele  jagers  moet  worden
uitgevoerd.
Tot slot werd ook de komst van de wolf en de gevolgen
hiervan in Limburg nog even besproken, dit nadat lokale
schapenhoudster Gitta Backer haar persoonlijke angsten
en zorgen met de aanwezigen had gedeeld. De discussie
hierover gaf hierover de nodige verdeeldheid te zien
van; “Geen wolven tot volledig beschermen”  en dat er
nog  veel  onduidelijkheid  bestaat,  waar  het  nieuwe
provinciaal wolvenbeheerplan (eind 2023) naar toe zal
leiden.  Van  de  kant  van  de  Jagersverenigingen  werd
duidelijk aangegeven, dat de jagers hier buiten staan en
slechts uitvoerders zijn indien hierom wordt verzocht,



door de provincie.

 

 

Politiek  Faunadebat
Zwanenburg

 

Hoofdrol voor de grauwe gans
Het CDA, PvdA, Groen Links en BBB schoven woensdagavond 23
november aan bij het Faunadebat in Zwanenburg. Het debat was
door De Jagersvereniging en NOJG gezamenlijk georganiseerd,
met als doel de Noord-Hollandse jagers een beter beeld te
geven  van  de  kandidaten  die  zich  voor  de  Provinciale
verkiezingen  in  maart  2023  verkiesbaar  stellen.

De afwezigheid van de VVD en D66 in de zaal was een groot
gemis en de afgevaardigde van de PvdA gaf aan na zeven jaar in
de Provinciale Staten gezeten te hebben, komend jaar over te
stappen  naar  het  Waterschap.  Niettemin  leverde  de  avond
boeiende  discussies  op  aan  de  hand  van  verschillende
stellingen. Daarnaast gaf de documentaire ‘Dilemma’s in de
Nederlandse natuur’ de aanwezige politici een goed beeld van
de vraagstukken waar jagers en andere partijen die werkzaam
zijn in het buitengebied, mee worstelen.
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Emoties

Voor  de  schadebestrijding  van  de  grauwe  gans  was  een
duidelijke  hoofdrol  weggelegd.  De  emoties  onder  de  zo’n
zeventig jagers in de zaal liepen soms hoog op. Er wordt te
weinig gebruik gemaakt van de kennis van de jagers, er is
sprake  van  tegenstrijdige  regelgeving  tussen  de  provincies
onderling en er is een gebrek aan afzetmogelijkheden van de
geschoten wilde dieren. Dit waren thema’s die de gemoederen
bezig hielden. Hierbij viel op dat de vertegenwoordigers van
de vier partijen af en toe bij de jagers in de zaal te rade
moesten  gaan  bij  vragen  over  wetgeving  en
verantwoordelijkheid. Alle vier de Statenleden het wel eens:
de  afstemming  tussen  de  provincies  onderling  moet  en  kan
beter.

Betalen voor beheer
Onder de partijen bestond ook geen discussie over de noodzaak
van populatiebeheer en schadebestrijding. BBB zou het zelfs
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goed vinden als de jager betaald zou worden, wanneer zij van
de  FBE  de  opdracht  krijgen  om  zorg  te  dragen  voor
schadebestrijding  en  populatiebeheer.  De  op  deze  avond
afwezige VVD heeft dit ook in haar verkiezingsprogramma staan.
Het CDA en BBB in de provincie Noord-Holland hebben ook geen
bezwaren tegen de benuttingsjacht.

Duurzame benutting
Ook bij de geanimeerde gesprekken in de pauze en na afloop was
de  grauwe  gans  niet  ver  weg.  Wild  van  Wild  serveerde
ganzenpastrami en ganzenbitterballen. Deze lekkernijen gingen
er bij de aanwezigen goed in. In de duurzame benutting van
ganzenvlees ligt een mooie uitdaging voor jagers, verwerkers
van wild en niet in de laatste plaats ook de politiek.
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